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College B&W

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

In het kader van de actie Roosendaal aan de Bak! is op verschillende plaatsen in de stad de 
mogelijkheid gecreëerd om gebruikte luiers en incontinentiemateriaal in speciale containers te gooien.

In de wijk Kortendijk bevinden zich twee van dergelijke containers en wel op korte afstand van elkaar 
aan de rand van de wijk (bij de Covelijndijk en bij Kober kinderopvang Saffier aan de Diamantdijk), 
maar deze zijn lastiger te bereiken voor bewoners van de meer zuidelijk gelegen straten zoals de 
omgeving van de A-Dijk.

De VVD heeft hierover de volgende vragen:

1. Is overwogen om in deze grote wijk meer van dergelijke containers te plaatsen?

2. Welke eisen worden gesteld aan de locatie van een dergelijke voorziening?

3. Is ooit overwogen om een luierinzamelcontainer weg te zetten in de nabije omgeving van het 
Dijkcentrum?

4. Bestaat de mogelijkheid dat aldaar alsnog een container wordt geplaatst? Graag een 
toelichting.

Namens de fractie van VVD,

Anneke Eijck



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Alle kinderdagverblijven en grote verzorgingscomplexen voor senioren zijn aangeschreven voor 
de plaatsing van een luiercontainer. Deze zijn qua locatie echter niet altijd gelijkmatig verdeeld 
over een wijk. De bewoners in Kortendijk kunnen uiteraard ook gebruik maken van de 
luiercontainer bij Ziezo aan 't Zand.

2. De container dient te staan daar waar de meeste gebruikers ervan logischerwijs samenkomen. 
Bijvoorbeeld bij een kinderdagverblijf/opvang, verzorgingscomplex of gezondheidscentrum. 
Dan is de kan op misbruik en dumping van restafval het kleinst.

3. Nee, dat is niet overwogen. Zie ook het antwoord op vraag 2
4. Niet in met de huidige manier van inzamelen. Indien ervoor wordt gekozen om luiers met 

behulp van een ondergrondse container in te zamelen is plaatsing bij het Dijkcentrum mogelijk. 
Deze manier van inzamelen is echter vele malen duurden dan de huidige inzameling met 
bovengrondse rolcontainers.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder drs. C.F.G.R. (Klaar) Koenraad


